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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ  ΑΤΤΙΚΗΣ             ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ: ..6η/2015..  

της ..02/03/2015.. 
∆ΗΜΟΣ ∆ΙΟΝΥΣΟΥ  
∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ταχ.  ∆/νση : Λ. Μαραθώνος 29 & Αθ. ∆ιάκου 01      
Άγιος Στέφανος      ..Αριθ. Απόφασης: ..31/2015.. 
                      

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το Πρακτικό της ..02ας/03/2015.. της ..6ης/2015.. ∆ηµόσιας Τακτικής Συνεδρίασης του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου. 
Σήµερα την ..2α  Μαρτίου 2015.. ηµέρα ..∆ευτέρα.. και ώρα ..18:00.. το ∆ηµοτικό Συµβούλιο 

του ∆ήµου ∆ιονύσου συνήλθε σε Τακτική ∆ηµόσια Συνεδρίαση, στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
∆ηµοτικού Καταστήµατος, στο Πολιτιστικό Πνευµατικό Κέντρο της ∆ηµοτικής Κοινότητας Αγίου 
Στεφάνου επί της οδού Ευαγγέλου Πεντζερίδη 3, ύστερα από την υπ’ αριθ. ..5297/26-02-2015.. 
πρόσκληση που δηµοσιεύθηκε και επιδόθηκε σε κάθε Σύµβουλο χωριστά και στον κ. ∆ήµαρχο 
σύµφωνα µε τις διατάξεις των άρθρων 65 & 67 του Ν.3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της 
Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης), τις διατάξεις του 
άρθρου 95 «Σύγκληση και λειτουργία του ∆. Σ.» και 96 «Τόπος συνεδρίασης, απαρτία και λήψη 
αποφάσεων του ∆.Σ.» του Ν. 3463/2006 (Κ.∆.Κ) για συζήτηση και λήψη απόφασης στα θέµατα της 
ηµερήσιας διάταξης. 
 
Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο πρόεδρος διαπίστωσε την ύπαρξη απαρτίας δεδοµένου      
ότι από τα ..41.. µέλη του δηµοτικού συµβουλίου παρόντα  ήταν ..28.. ήτοι: 

              ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1.  ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ, Πρόεδρος. 
2.  ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ 
3.  ΜΠΑΣΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ.  
4.  ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
5. ΡΗΓΟΠΟΥΛΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ. 
6. ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
7.  ΤΑΟΥΞΗ–ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
8.  ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ ΠΕΤΡΟΣ. 
9. ΣΤΑΪΚΟΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ. 
10. ΚΩΣΤΑΚΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
11. ΚΡΗΤΙΚΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
12. ΝΤΟΥΝΤΑ-ΠΟΛΥΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΥ      
ΧΡΥΣΟΥΛΑ( ΣΟΥΛΑ). 

13. ΡΑΙΚΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
14. ΚΑΓΙΑΛΗ ΕΛΠΙΣ. 
15. ΚΑΛΑΦΑΤΕΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
16. ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
17. ΚΡΙΕΜΑ∆ΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ. 
18. ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
19. ΙΩΑΝΝΙ∆ΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ. 
20. ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
21. ΤΣΟΥ∆ΕΡΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
22. ΜΠΙΤΑΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
23. ΑΥΓΕΡΗ-ΒΟΥΚΛΑΡΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ. 
24. ΛΟΥΚΑΤΟΥ ΑΝΘΗ. 
25. ΦΩΤΑΚΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
26. ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
27. ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΗΡΙ∆ΩΝ. 
28. ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 

             ΑΠΟΝΤΕΣ  
1.  ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ.   
2.  ΑΦΑΡΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
3.  ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ-ΣΟΦΙΑ. 
4.  ∆ΑΡ∆ΑΜΑΝΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
5.  ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ. 
6.  ΑΓΑΘΟΚΛΕΟΥΣ-ΑΚΡΙΤΙ∆Η   

ΑΓΓΕΛΑ. 
7.  ΣΤΑΣΙΝΟΠΟΥΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ. 
8.  ΥΦΑΝΤΗΣ ΗΛΙΑΣ 
9.  ΛΥΡΟΥ∆ΙΑΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ. 

   10.  ΑΓΓΕΛΙΚΑ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ(ΠΑΡΗ). 
11.  ΖΩΤΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΝΑ). 
12.  ΤΣΙΛΙΓΚΙΡΗΣ ΜΙΧΑΗΛ. 
13.  ΙΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 

. 
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Οι απόντες ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι νοµίµως και εµπροθέσµως κληθέντες, δεν παρέστησαν στη 
σηµερινή Συνεδρίαση. 
Σηµειώνεται ότι στη συνεδρίαση  παραβρέθηκε ο Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας ∆ιονύσου κ. 
Μπάσης Αναστάσιος. 
 
Απουσίες: 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Αφάρας Γεώργιος, Αγαθοκλέους- Ακριτίδη Αγγέλα (δικαιολογηµένη απουσία), 
Αγγέλικα Παρασκευή (Παρή) και Ίσσαρης Γρηγόριος, απουσίαζαν καθ’ όλη τη διάρκεια της 
συνεδρίασης.  

Προσελεύσεις: 
• Οι  ∆.Σ. κ. κ. Τσούκας Παναγιώτης, Μαγγίνα Στέλλα-Σοφία και Λυρούδιας Ευάγγελος προσήλθαν 
κατά τη διάρκεια των ερωτήσεων. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ.  ∆αρδαµάνης Βασίλειος, Πέππα Αγγελική, Υφαντής Ηλίας προσήλθαν κατά τη 
διάρκεια της συζήτησης του 1ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ.  Στασινοπούλου Αναστασία, Ζώτου Βασιλική και Τσιλιγκίρης Μιχαήλ προσήλθαν κατά 
τη διάρκεια της συζήτησης του 13ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 
Απόντες: 
• Οι ∆.Σ. κ. κ.  Κοκµοτός Βασίλειος και Τσουδερός Ιωάννης απουσίαζαν κατά τη διάρκεια του 2ου 
θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

 
Αποχωρήσεις: 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Ζώτου Βασιλική, Ράικος ∆ηµήτριος και Κοντάκης Κυριάκος αποχώρησαν κατά τη 
διάρκεια του 2ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

 
� Ο ∆ήµαρχος κ. ∆ιονύσιος Ζαµάνης  νοµίµως κληθείς  παρίσταται στη συνεδρίαση . 
� Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο κ. Πατσάκας Επαµεινώνδας  υπάλληλος του ∆ήµου για την 
τήρηση των πρακτικών. 

 
  ..Αριθ. Απόφασης:  ..31/2015.. 
 

� ΘΕΜΑ 2ο: «Συζήτηση επί αιτήµατος 353 ∆ηµοτών-κατοίκων του ∆ήµου ∆ιονύσου για τη 
δωρεάν παραχώρηση αθλητικών, σχολικών και πολιτιστικών χώρων του ∆ήµου ∆ιονύσου 
στα αθλητικά και πολιτιστικά σωµατεία του ∆ήµου ∆ιονύσου» ( Α.Π. 3/2015/9-2-2015). 

 
Ο Πρόεδρος µετά την εκφώνηση του ..2ου.. θέµατος ανέγνωσε το κείµενο του αιτήµατος, που ήρθε 
προς συζήτηση στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο, από τα σωµατεία του δήµου και είπε τα εξής: 
 
Τα αθλητικά και πολιτιστικά ερασιτεχνικά σωµατεία που δραστηριοποιούνται στο ∆ήµο ∆ιονύσου, 
στηρίζονται στον εθελοντισµό των µελών τους και επιτελούν σηµαντικό κοινωνικό έργο. Η 
καλλιέργεια αθλητικών και πολιτιστικών διεξόδων, τόσο στους δηµότες όσο και στη νεολαία του 
∆ήµου, θα πρέπει να τυγχάνουν της αποδοχής και της υποστήριξης του ∆ήµου και για το σκοπό 
αυτό θα πρέπει οι αθλητικοί, σχολικοί και πολιτιστικοί χώροι και υποδοµές του ∆ήµου να 
παραχωρούνται στους ως άνω κοινωνικούς φορείς δωρεάν. 
Ο ∆ήµος ∆ιονύσου κατά τις διατάξεις του Ν. 3463/2006 (άρθρο 75), περί ασκήσεως αρµοδιοτήτων, 
µεταξύ άλλων, κατά την παρ.11, έχει την ευθύνη για την κατασκευή, συντήρηση ή διαχείριση 
αθλητικών εγκαταστάσεων, όπως δηµοτικών ή κοινοτικών γυµναστηρίων, αθλητικών κέντρων, 
δηµοτικών ή κοινοτικών χώρων. Κατά το άρθρο 185 του Ν. 3463/2006 περί δωρεάν παραχωρήσεως 
κυριότητας ή χρήσης δηµοτικών ή κοινοτικών ακινήτων, αναφέρεται ότι µε απόφαση του ∆ηµοτικού 
Συµβουλίου επιτρέπεται να παραχωρείται δωρεάν κατά την παρ.2 του ίδιου η χρήση ακινήτων σε 
άλλα Νοµικά Πρόσωπα που ασκούν αποκλειστικά και µόνο δραστηριότητα, η οποία είναι 
κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συµφέροντα. 
Για την επίτευξη των ανωτέρω, όλοι οι αθλητικοί, σχολικοί και πολιτιστικοί χώροι παραχωρούνται 
δωρεάν και διατίθενται σε ώρες και ηµέρες που δεν επηρεάζουν µε κανένα τρόπο τη λειτουργία των 
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υπηρεσιών του ∆ήµου. Ειδικά για τους σχολικούς χώρους και τα σχολικά γυµναστήρια διατίθενται σε 
ώρες και ηµέρες που δεν λειτουργεί το σχολείο και δεν παρεµποδίζεται η εύρυθµη λειτουργία του. 
 
Προϋποθέσεις για την παραχώρηση των ανωτέρω χώρων και υποδοµών είναι οι κάτωθι: 
 
Α. Κάθε σωµατείο ή σύλλογος θα είναι υπεύθυνο για οποιοδήποτε πρόβληµα παρουσιαστεί από την 
χρήση των χώρων κατά τις ώρες που τους έχουν παραχωρηθεί. 
Β. Κάθε σωµατείο ή σύλλογος αναλαµβάνει τον καθαρισµό και την αποκατάσταση τυχόν φθορών ή 
ζηµιών που θα προκληθούν κατά τη διάρκεια της χρήσης από υπαιτιότητά του.  
Γ. Για τους σχολικούς χώρους ισχύουν επιπλέον οι προϋποθέσεις που ορίζονται στη σχετική 
εγκύκλιο ΥΠΕΠΘ Γ1/210/20-2-1998.  
 
Στη συνέχεια το λόγο έλαβε ο ∆.Σ. κ. Καλαφατέλης Ιωάννης, ως εκπρόσωπος της παράταξης  
«Ενωτική Πρωτοβουλία ∆ήµου ∆ιονύσου και είπε τα εξής: «Αυτές τις µέρες βιώνουµε µια µαύρη 
σελίδα στην ιστορία των αυτοδιοικητικών πεπραγµένων του ∆ήµου, σε εποχές βαθιάς οικονοµικής 
ύφεσης και µε το ∆ήµο µας να βρίσκεται, χάρη στη συνετή και χρηστή διοίκηση που ακολουθήσαµε 
τα τελευταία χρόνια,  στους πιο πλεονασµατικούς ∆ήµους τη χώρας και όχι µόνο, έρχεται η διοίκηση 
να δείξει το ανάλγητο πρόσωπό της και να στοχοποιήσει  τη νεολαία, που αναζητά την άθλησή της 
µέσα από του συλλόγους, που κατ’ εµάς επιτελούν σπουδαίο κοινωνικό έργο. 
∆ίχως ο ∆ήµος να οργανώνει µέχρι στιγµής ούτε ένα πρόγραµµα µαζικού ή σχολικού αθλητισµού, 
έρχεται να επιβάλλει χαράτσι στους συλλόγους, το οποίο και κατ’ επέκταση θα µετακυλήσει στους 
γονείς µε άµεση συνέπεια στους αθλούµενους και νέους του ∆ήµου µας. 
Η σηµερινή διοίκηση, µε ότι αποδεικνύει η ενέργειά της αυτή, αδυνατεί να αντιληφθεί ότι µε τις 
αποφάσεις της, διώχνει τους νέους από τον Αθλητισµό, ο οποίος αποτελεί τη µοναδική υγιή διέξοδο 
ειδικά στη σηµερινή δύσκολη εποχή και τους ωθεί στην αποµόνωση και ενδεχοµένως και στην 
κατάθλιψη που καραδοκεί ,αλλά και σε ακόµη χειρότερες καταστάσεις που όλοι απευχόµαστε. 
Με την απόφασή σας αυτή, να επιβάλλετε χαράτσι στους συλλόγους για τις ώρες των 
προπονήσεών τους, δε βάλλετε µόνο εναντίον των µελών των διοικήσεων των συλλόγων που 
µατώνουν οικονοµικά για να κρατήσουν ανοιχτά τα σωµατεία, αλλά και εναντίον περίπου 2.000 νέων 
και ενηλίκων του ∆ήµου που πλήττονται από την ανεργία και τα άλλα προβλήµατα, αλλά και κατ’ 
επέκταση και των 4.000 γονέων που θα αναγκαστούν να πληρώσουν το µάρµαρο. Χτυπάτε το πιο 
ζωντανό και δηµιουργικό κοµµάτι του πληθυσµού και αυτό δε γίνεται να το επιτρέψουµε. Θα 
προσπαθήσουµε να αποτρέψουµε αυτή την άδικη και αντικοινωνική απόφαση, που ακόµα και οι πιο 
φανατικοί λάτρεις των µνηµονίων δε θα λάµβαναν. Είναι ντροπή αυτό που κάνετε, εµείς λέµε ναι 
στους κανόνες, ναι στο θεσµικό πλαίσιο, ναι στον κανονισµό λειτουργίας όλων των αθλητικών 
χώρων. Πρέπει όλα αυτά να προηγηθούν και µετά να πράξουµε.  
Προτείνουµε την ανάκληση της απόφασής σας, να βγει πρώτα ο κανονισµός λειτουργίας των 
Αθλητικών χώρων, εξάλλου µένει ένα τρίµηνο µέχρι να ολοκληρώσουν οι σύλλογοι τις 
δραστηριότητές τους και µετά να αποφασίσουµε πως θα δράσουµε».  
 
 Έπειτα το λόγο έλαβε ο ∆.Σ. κ. Μπιτάκος Παναγιώτης, ως εκπρόσωπος της παράταξης «Νέα Πνοή 
για το ∆ιόνυσο» και είπε τα εξής: «Το συγκεκριµένο θέµα προέκυψε έπειτα από την απόφαση του 
∆ηµάρχου να επιβάλλει µίσθωµα των χώρων και θα πρέπει να είµαστε όλοι συγκεκριµένοι στη 
σηµερινή συζήτηση, όπως συγκεκριµένη είναι και η εισήγηση. 
Η εισήγηση έχει να κάνει µε τη δωρεάν παραχώρηση αθλητικών, σχολικών και πολιτιστικών χώρων 
του ∆ήµου σε αθλητικά και πολιτιστικά σωµατεία του ∆ήµου και είναι ένα καθαρά πολιτικό θέµα, µια 
καθαρά πολιτική απόφαση που οφείλει ο ∆ήµος να πάρει. Εδώ µιλάµε για πολιτιστικά και αθλητικά 
σωµατεία µη κερδοσκοπικού χαρακτήρα η λειτουργία των οποίων βασίζεται καθαρά στην εθελοντική 
δράση δηµοτών και ως τέτοια σωµατεία πρέπει να αντιµετωπίζονται. 
Είναι µια κοινωνική απόφαση που πρέπει να πάρει ο ∆ήµος και ερχόµαστε εδώ τώρα να δούµε 
διάφορα ζητήµατα όπως η ιστορία των συλλόγων, η συµµετοχή της νεολαίας στη δράση τους, οι 
χώροι και η κατάστασή τους, η υπευθυνότητα των σωµατείων για τους χώρους κ.τ.λ. και επειδή 
κάποιοι δεν έχουν επαφή µε την πραγµατικότητα, δε θα πρέπει να ξεχνάµε και την αδυναµία των 
κατοίκων να καταβάλλουν αυτή την ελάχιστη συνδροµή στα σωµατεία , µε αποτέλεσµα κάποια από 
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αυτά να κινδυνεύουν να κλείσουν και το γνωρίζεται αυτό. Ξέρετε καλά ότι κάθε χρόνο γίνεται αγώνας 
από τα σωµατεία για να πάρουν την επιχορήγηση. Κλείνοντας θα πω ότι ο ∆ήµος οφείλει να 
ασκήσει κοινωνική πολιτική». 
 
Στη συνέχεια το λόγο έλαβε ο ∆.Σ. κ. Ζυγούνας Γεώργιος, ως εκπρόσωπος της παράταξης 
«∆ηµοκρατική Ανατροπή ∆ιονύσου» και είπε τα εξής: «Το θέµα προέκυψε από µια βασική αδυναµία 
που έχει ο ∆ήµος να ανταποκριθεί στο αίτηµα της κοινωνίας για δωρεάν Μαζικό Αθλητισµό. Νοµίζω 
ότι θα πρέπει να µην υποβιβάζουµε το ρόλο των σωµατείων αυτών. Το κλειδί βρίσκεται στο ότι τα 
σωµατεία αυτά έχουν διάφορα τµήµατα που παίρνουν µέρος σε διάφορα πρωταθλήµατα. Κανένας 
∆ήµος δεν µπορεί να αναλάβει τέτοιες πρωτοβουλίες. Ο ∆ήµος οφείλει να δηµιουργεί 
προϋποθέσεις, ώστε οι νέοι να συµµετέχουν σε τέτοιες δραστηριότητες.  
Υπάρχει και η πλευρά που το αίτηµα για Μαζικό Αθλητικό το ‘’εκµεταλλεύονται’’ οι σύλλογοι επειδή 
οι γονείς θέλουν τα παιδιά τους τον ελεύθερο χρόνο τους να αθλούνται, αλλά αυτό δεν είναι Μαζικός 
Αθλητισµός και µάλιστα δωρεάν. Υπάρχει επιβάρυνση των γονέων, όµως ο ∆ήµος οφείλει να πάρει 
πρωτοβουλίες, να δηµιουργεί προϋποθέσεις για δωρεάν Μαζικό Αθλητισµό σε όλες τις ηλικίες. 
Πρέπει να καταλήξουµε συναινετικά στο θέµα. Έχουµε κολλήσει τώρα επειδή, δεν έχει παρθεί ακόµη 
απόφαση για κανονισµό εσωτερικής  λειτουργίας του ‘’ΘΕΣΠΙ’’ και έτσι δεν έχει µόνιµο προσωπικό 
για να προσφέρει δραστηριότητες. Μέχρι τον Ιούνιο που θα λήξει η σεζόν για τις δραστηριότητες των 
σωµατείων θα πρέπει να λειτουργήσουµε συναινετικά. Ελπίζω ο ∆ήµαρχος να αναθεωρήσει την 
άποψή του για το κόστος των 3€ και θα προτείνουµε µια διαδικασία για να λυθεί το θέµα δια παντός. 
Όφειλε ο ∆ήµος να κάνει τον κανονισµό του ‘’ΘΕΣΠΙ’’, ώστε να προσληφθεί προσωπικό  για να 
κάνει Μαζικό Αθλητισµό και ιδίως το καλοκαίρι όπως κάνουν οι άλλοι ∆ήµοι µε δωρεάν δηµιουργικές 
δραστηριότητες στα σχολεία. 
Προτείνουµε να συγκροτηθεί διαπαραταξιακή επιτροπή µε συµµετοχή των προέδρων ή 
εκπροσώπων των συλλόγων, να γίνει συζήτηση για την παραχώρηση των χώρων, για τις 
υποχρεώσεις των χρηστών και του ∆ήµου, την ευθύνη όλων και να µπουν κριτήρια για την 
παραχώρηση και τη χρηµατοδότηση». 
 
Έπειτα το λόγο έλαβε η ∆.Σ. κ. Σώκου Ζωή, ως εκπρόσωπος της παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση 
∆ιονύσου» και είπε τα εξής: «Το ίδιο θέµα έρχεται πολλές φορές και πρέπει να το ξεκαθαρίσουµε. Η 
πολιτεία και ο ∆ήµος κάνει Μαζικό Αθλητισµό µόνο µε αµοιβή και το καλοκαίρι δίνει τη δυνατότητα 
προκλητικά σε ιδιώτες να κάνουν τα camp. To καλοκαίρι κρυφά και εκτός ηµερήσιας διάταξης ,χωρίς 
να υπάρχει ενηµέρωση για να είναι παρόν οι περισσότεροι , πάρθηκε µια τέτοια απόφαση. Αυτά που 
δεν κάνει ο ∆ήµος έρχονται οι σύλλογοι να τα καλύψουν.  Η πρόσθετη αµοιβή ίσως αναγκάσει 
πολλά παιδιά να φύγουν, λόγο των δυσκολιών των οικογενειών τους, που δεν µπορούν να 
καταβάλλουν έστω και αυτή τη µικρή επιβάρυνση. Ας αφήσουµε τα παιδιά να στραφούν στον 
Αθλητισµό , είναι και αυτό µια σηµαντική προσφορά.  
Αν εκτοπιστούν οι σύλλογοι και δεν µπορούν να λειτουργήσουν, θα µπουν οι ιδιώτες και θα βάλουν 
υψηλό αντίτιµο, για όσους φυσικά θα µπορούν να πληρώσουν. Λόγο για το ζήτηµα αυτό θα πρέπει 
να έχουν η ∆ηµοτική Επιτροπή Παιδείας και οι Σχολικές Επιτροπές. Συµφωνούµε µε την εισήγηση 
των συλλόγων, αλλά δε θα σταµατήσουµε να ζητάµε δωρεάν Μαζικό Αθλητισµό απ’ τους ∆ήµους 
οργανωµένα. Ο ∆ήµος έχει ευθύνη να δώσει δωρεάν υπηρεσίες αθλητισµού και πολιτισµού». 
 
Τέλος το λόγο έλαβε ο ∆ήµαρχος και είπε τα εξής: « Το ζήτηµα δεν είναι θέµα πολιτικού κόστους, 
αλλά ορθής λειτουργίας του ∆ήµου σε ότι αφορά σε όλες τις διαδικασίες. Αν κάτι είναι σωστό, 
ανεξάρτητα πολιτικού κόστους, θα πρέπει να γίνει, αλλιώς θα πρέπει να αποσυρθεί. Η δηµοτική 
αρχή επέλεξε να ανοίξει το θέµα των σχολικών χώρων και επ’ αφορµή των παραχωρητηρίων και µε 
την πρωτοβουλία των συλλόγων και των πολιτών , το θέµα ανοίγει συνολικά δηλ. αρχίζουµε να 
συζητάµε και για τους αθλητικούς χώρους , που µέχρι πρότινος παραχωρούνταν δωρεάν και για 
τους πολιτιστικούς χώρους, που για άλλους υπάρχουν κανονισµοί λειτουργίας και για άλλους όχι.  
Όπως τίθεται το ζήτηµα µόνο σε πολιτική απόφαση µπορεί να καταλήξει, διότι κανένα από τα 
παραπάνω θιγόµενα ζητήµατα δεν ανήκει στην αρµοδιότητα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, τυπικά 
τουλάχιστον.. Ακόµα και αν κάτι ήταν εφικτό δεν µπορεί το θέµα που µας απασχολεί σήµερα να είναι 
µόνο το οικονοµικό µέρος της παραχώρησης και όχι  το σύνολο των κανόνων παραχώρησης. 
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Συζήτησα µε φορείς σωµατείων και κοινοποίησα τις απόψεις µου, µε χαρά βλέπω δε, κάποιους από 
τη µείζονα πλειοψηφία να υπερθεµατίζουν αν και 3,5 χρόνια δεν έκανε τίποτα για το θέµα των 
ενιαίων κανονισµών. Ως δηµοτική αρχή επιλέξαµε να τα αντιµετωπίσουµε σοβαρά και θεσµικά, 
προσδιορίζοντας σαφείς και κοινωνικούς κανόνες µε όποιο θέµα καταπιανόµαστε, όπως επί 
παραδείγµατι τον κανονισµό ενιαίων τελών και άλλους που ετοιµάζονται. Στόχος µας να 
λειτουργήσουν οι σχολικοί χώροι και να ανοίξουν οι αθλητικοί χώροι. Η συζήτηση πρέπει να αρχίσει 
µε ένα πρότυπο κανονισµό που θα τεθεί σε διαβούλευση για το συνολικό τρόπο χρήσης των χώρων 
αυτών και όχι αποσπασµατικά ή µη του οικονοµικού ανταλλάγµατος. Επειδή εκκρεµεί η αναστολή 
εφαρµογής των όρων των παραχωρητηρίων, πρότασή µου είναι να επικεντρωθούµε στο θέµα των 
σχολικών χώρων και αφού κλείσει η διαβούλευση για τους αθλητικούς και πολιτιστικούς χώρους , να 
έρθουν προς ψήφιση οι κανονισµοί λειτουργίας τους. Για το θέµα των σχολικών χώρων προτείνω να 
συµφωνήσουµε µε την προτεινόµενη εισήγηση µε τη προϋπόθεση όµως οι σύλλογοι, τόσο στα 
πλαίσια των επικείµενων επιχορηγήσεων, όσο και στα πλαίσια των παραχωρήσεων θα 
προσκοµίσουν τα καταστατικά τους καθώς και τα τηρούµενα απ’ αυτούς βιβλία και παραστατικά, 
προκειµένου να διαπιστωθούν οι ανάγκες τους και οι δυνατότητές τους, αλλά και η άρτια θεσµικά 
λειτουργία τους. Ο ∆ήµος την τελευταία τριετία µοίρασε 400.000€ στους αθλητικούς συλλόγους και 
περίπου 250.000€ στους πολιτιστικούς. Οφείλει αφενός το σώµα και αφετέρου ο κάθε δηµότης  και 
κάτοικος να γνωρίζει τον τρόπο µε τον οποίο οι σύλλογοι αυτοί λαµβάνουν χρήµατα δηµοτών , πως 
λειτουργούν και που διαθέτουν τα χρήµατα αυτά.  Η πρότασή µου είναι ότι όποιος σύλλογος δεν 
µπορεί να προσκοµίσει τα προαναφερθέντα έγγραφα µπορεί να χρεωθεί  ή αν διαπιστωθεί ότι δεν 
λειτουργεί ως µη κερδοσκοπικός να καταβάλλει το οφειλόµενο τίµηµα. 
Μέσα στο Μάρτιο θα αποστείλουµε πρόσκληση για αίτηµα επιχορηγήσεων, χρήσιµο λοιπόν θα ήταν 
ο κάθε σύλλογος να κάνει και τις προτάσεις του για τα κριτήρια σε σχέση µε τον τρόπο διανοµής. 
Ήδη έχουµε στα χέρια µας και κάποιες απ’ αυτές, που κατατέθηκαν στο προεδρείο του ∆ηµοτικού 
Συµβουλίου. Όσο αφορά το θέµα της ασφάλειας των παιδιών έχω στα χέρια µου τα εξής στοιχεία. Η 
Κοινωφελής Επιχείρηση Παλλήνης το 2013-2014 ασφάλισε 6.000  άτοµα, µε µηνιαίο κόστος για τον 
καθένα 0,30€. 
Τέλος θα αναφέρω τα εξής: Ο ∆ήµος οφείλει και θα προσπαθήσει την επόµενη σεζόν να 
λειτουργήσει τµήµατα Μαζικού Αθλητισµού και ήδη προετοιµάζει ένα πρόγραµµα για δωρεάν 
καλοκαιρινά camp για τους δηµότες. Αυτονόητη θα είναι και η υποχρέωσή του να πράξει και αυτός 
το ίδιο για τους αθλούµενους του όπως και για αυτούς του ∆ηµοτικού Γυµναστηρίου. Στα πλαίσια 
αυτών των δράσεων λοιπόν θα µπορούσαν να επιτευχθούν πολύ οικονοµικά συµφέρουσες 
προσφορές, προκειµένου και το κόστος να είναι αντιµετωπίσιµο ή ίσως αµελητέο και όλοι µας να 
λειτουργήσουµε περισσότερο υπεύθυνα απέναντι στους χρήστες των χώρων αυτών, απέναντι στα 
παιδιά µας. Επίσης , επ’ αφορµής της συζήτησης, είναι γνωστό ότι ο ∆ήµος έχει προµηθευτεί  όλο 
τον απαραίτητο ιατρικό εξοπλισµό για τα 6 ανοιχτά γήπεδα που υπάρχουν. Μια και υπάρχουν 
εκπρόσωποι των οµάδων εδώ, θα πρότεινα, µε την επιµέλεια του ∆.Σ. κ. ∆αρδαµάνη, ως 
Εντεταλµένου Συµβούλου Αθλητισµού, από αύριο να αρχίσουν να µοιράζονται.  
Ανακεφαλαιώνοντας θα έλεγα επιγραµµατικά, διαβούλευση µε συγκεκριµένο χρονικό ορίζοντα, για 
κανονισµό λειτουργίας ανοιχτών και πολιτιστικών χώρων, που είναι επιβεβληµένων µε βάση το νόµο 
περί αδειοδοτήσεων και για τους σχολικούς χώρους δωρεάν παραχώρηση, µε τις προϋποθέσεις 
που προανέφερα, καθώς και ασφάλιση των συµµετεχόντων µε χρονικό ορίζοντα 2 εβδοµάδων από 
σήµερα».   
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αφού έλαβε υπόψη: 
� Την εισήγηση όπως αυτή διαµορφώθηκε.  
� Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και 

της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης – Πρόγραµµα Καλλικράτης.) 
� Τις διατάξεις των άρθρων 93, 95 και 183 του Ν. 3463/2006 (Κ.∆.Κ.) (ΦΕΚ 114/8-6-2006, τεύχος 

Α΄) «Κύρωση του Κώδικα ∆ήµων και Κοινοτήτων». 
� Την εγκύκλιο ΥΠΕΠΘ Γ1/210/20-2-1998. 
� Τις τοποθετήσεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων (λεπτοµέρειες στα αποµαγνητοφωνηµένα 

πρακτικά). 
� Τις τοποθετήσεις εκπροσώπων Συλλόγων, ∆ηµοτών και κατοίκων. 
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Α   Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι Κ Α Τ Α    Π Λ Ε  Ι  Ο Ψ Η Φ Ι Α 
                                              Με ψήφους  22 Υπέρ  και 15 Κατά   
 
 
Μειοψηφούντων των ∆.Σ. κ. κ.  Καλαφατέλη Ιωάννη, Κριεµάδη Στεφάνου, Τσιλιγκίρη Μιχαήλ, Χιώτη 
∆ηµητρίου, Ιωαννίδη Χαράλαµπου, Κανατσούλη Ιωάννη, Τσουδερού Ιωάννη, Μπιτάκου Παναγιώτη, 
Αυγέρη-Βουκλαρή Αικατερίνης, Λουκάτου Ανθής, Φωτάκη Ιωάννη, Ζυγούνα Γεωργίου, Σπηλιώτη 
Σπυρίδωνα και Σώκου Ζωής για τους λόγους που ανέφεραν στην τοποθέτησή τους και αναλυτικά 
καταγράφτηκαν στα αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά. 

     
Εγκρίνει: 
1. Τη δωρεάν παραχώρηση όλων των αθλητικών, σχολικών και πολιτιστικών χώρων οι οποίοι θα 
διατίθενται σε ώρες και ηµέρες που δεν επηρεάζουν µε κανένα τρόπο τη λειτουργία των υπηρεσιών 
του ∆ήµου. Ειδικά για τους σχολικούς χώρους και τα σχολικά γυµναστήρια θα διατίθενται σε ώρες 
και ηµέρες που δεν λειτουργεί το σχολείο και δεν παρεµποδίζεται η εύρυθµη λειτουργία του. 
 
Προϋποθέσεις για την παραχώρηση των ανωτέρω χώρων και υποδοµών είναι οι κάτωθι: 
 
Α. Κάθε σωµατείο ή σύλλογος θα είναι υπεύθυνο για οποιοδήποτε πρόβληµα παρουσιαστεί από την 
χρήση των χώρων κατά τις ώρες που τους έχουν παραχωρηθεί.  
 
Β. Κάθε σωµατείο ή σύλλογος αναλαµβάνει τον καθαρισµό και την αποκατάσταση τυχόν φθορών ή 
ζηµιών που θα προκληθούν κατά τη διάρκεια της χρήσης από υπαιτιότητά του.  
Γ. Για τους σχολικούς χώρους ισχύουν επιπλέον οι προϋποθέσεις που ορίζονται στη σχετική 
εγκύκλιο ΥΠΕΠΘ Γ1/210/20-2-1998.  
∆. Ασφάλιση των συµµετεχόντων µε χρονικό ορίζοντα 2 εβδοµάδων από σήµερα.   
 
2. Οι σύλλογοι, τόσο στα πλαίσια των επικείµενων επιχορηγήσεων, όσο και στα πλαίσια των 
παραχωρήσεων να προσκοµίσουν τα καταστατικά τους καθώς και τα τηρούµενα απ’ αυτούς βιβλία 
και παραστατικά, προκειµένου να διαπιστωθούν οι ανάγκες τους και οι δυνατότητές τους, αλλά και η 
άρτια θεσµικά λειτουργία τους. Όποιος σύλλογος δεν µπορεί να προσκοµίσει τα προαναφερθέντα 
έγγραφα µπορεί να χρεωθεί  ή αν διαπιστωθεί ότι δεν λειτουργεί ως µη κερδοσκοπικός να 
καταβάλλει το οφειλόµενο τίµηµα των 3€ ανά ώρα χρήσης. 

 
    Η απόφαση αυτή να δηµοσιευτεί στο διαδικτυακό τόπο του προγράµµατος «∆ιαύγεια». 

 
Αφού αναγνώστηκε υπογράφεται ως εξής: 
 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ        ΤΑ  ΜΕΛΗ                
ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ.                       ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ. 
                                                                       ΜΠΑΣΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ. 
                                                                       ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 

ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ-ΣΟΦΙΑ. 
 ∆ΑΡ∆ΑΜΑΝΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
            ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΗΣ  ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
            ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ. 
            ΡΗΓΟΠΟΥΛΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΝΑ). 
 ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
 ΤΑΟΥΞΗ-ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
 ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ ΠΕΤΡΟΣ. 
            ΣΤΑΙΚΟΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ. 

ΚΩΣΤΑΚΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
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ΚΡΗΤΙΚΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΣΤΑΣΙΝΟΠΟΥΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ. 
ΥΦΑΝΤΗΣ ΗΛΙΑΣ. 
ΝΤΟΥΝΤΑ-ΠΟΛΥΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΥ ΧΡΥΣΟΥΛΑ. 
ΛΥΡΟΥ∆ΙΑΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ. 
ΖΩΤΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ(ΒΑΝΑ). 
ΡΑΙΚΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
ΚΑΓΙΑΛΗ ΕΛΠΙΣ. 
ΚΑΛΑΦΑΤΕΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
ΚΡΙΕΜΑ∆ΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ. 
ΤΣΙΛΙΓΚΙΡΗΣ ΜΙΧΑΗΛ. 
ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
ΙΩΑΝΝΙ∆ΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ. 
ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
ΤΣΟΥ∆ΕΡΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΜΠΙΤΑΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
ΑΥΓΕΡΗ-ΒΟΥΚΛΑΡΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ. 
ΛΟΥΚΑΤΟΥ ΑΝΘΗ. 
ΦΩΤΑΚΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ. 

                                                                       ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 
Σχέδιο 
Φάκελος Αποφάσεων ∆.Σ. 
Εσωτερική ∆ιανοµή 
- Γραφείο ∆ηµάρχου. 
- Τµήµα Κοινωνικής Πρόνοιας, Παιδείας, Πολιτισµού και Αθλητισµού. 
- Αυτοτελές Τµήµα Προγραµµατισµού, Οργάνωσης, Πληροφορικής & ∆ιαφάνειας για την ανάρτηση 
της παρούσης στην ιστοσελίδα του ∆ήµου. 

 
 
 
ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ 

Ν.Π.∆.∆. Σχολική Επιτροπή  Σχολικών Μονάδων Α΄/θµιας Εκπαίδευσης ∆ήµου ∆ιονύσου.  
Ν.Π.∆.∆. Σχολική Επιτροπή  Σχολικών Μονάδων Β΄/θµιας Εκπαίδευσης ∆ήµου ∆ιονύσου.  
Κυριάκη Σπυρίδωνα, ως πρώτο υπογράφοντα και µε την ευθύνη ενηµέρωσης όλων των κατοίκων 
που υπέγραψαν το αίτηµα. 
 


